
 1 

Verslag van de openbare vergadering van de 
Commissie Samen leven, gehouden  
op woensdag 8 april 2009 in het Gemeentehuis. 
 
Aanwezig:  
Mevrouw. A. Ripmeester (voorzitter) en J. van Straalen (griffier) 
Alle fracties zijn vertegenwoordigd, behalve Ridderkerks Belang en Lokaal Sociaal. 
Van de zijde van het college: de burgemeester mevrouw J. Hermans en de wethouders mevrouw  
H. van den Berg en de heer T. Blesgraaf. 
 
1. Opening 
 
Mw. Ripmeester heet iedereen welkom en opent de vergadering. Op verzoek van de heer Van der 
Spoel wordt als agendapunt 6b. aan de agenda het ambulancevervoer toegevoegd. 
 
2. Spreekrecht  
 
Geen aanmeldingen. 
 
3. Vaststellen verslag van de vergadering commissie Samen leven van 12 maart 2009 
 
Op blz. 2 onderaan moet “SCOP” vervangen worden door “Scop Zuid-Holland”. Het verslag wordt voor 
het overige ongewijzigd vastgesteld. 
 
Ten aanzien van de lijst van toezeggingen zijn de volgende opmerkingen gemaakt: 
 

- Toezegging 3 Begroting VRR en Community Safety: de burgemeester deelt mee dat dit 
onderdeel wordt van de dit jaar op te stellen “Beleidslijn Veiligheid voorop”. Ridderkerk is 
daarvoor door de burgemeester als pilot aangedragen. De beschikbare gelden zullen pas 
worden ingezet als dit beleid is vastgesteld. 

- Toezegging 4 BAR-samenwerking: de van de raad van Albrandswaard ontvangen brief d.d. 
2 februari 2009 wordt onderschreven door het college van Albrandswaard. Op de brief wordt 

een reactie verwacht van de raden van Barendrecht en Ridderkerk. De toezegging wordt 
aangepast. 

- Toezegging 7 Koningspleinfestijn: inzicht is gegeven in de kosten 2007, toezegging is 
daarmee afgedaan. 

- Toezegging 8 Recessie: verslag en conclusies zijn overgelegd, toezegging is daarmee 
afgedaan. 

 
Ten aanzien van de actiepunten zijn de volgende opmerkingen gemaakt: 
 

- Actiepunt 1 Crisisopvang jongeren: is voor deze vergadering geagendeerd, actiepunt is 
daarmee afgedaan. 

 
4. Stand van zaken te ontwikkelen Beweegvisie 
 
Het college zal de visie ontwikkelen vanuit de aspecten leefstijladvisering en volksgezondheid. Met 
een aantal organisaties, zoals de SWOR, Stichting Dynamiek, de GGD en de regionale 
huisartsenvereniging, zal overleg worden gevoerd. De rol van de gemeente zal een regisserende, 
initiatiefnemende en stimulerende zijn. Op 23 april a.s. is er een eerste bijeenkomst met partijen om 
een aanzet te geven tot een gedeelde visie. Een punt van discussie is nog of de aandacht ook gericht 
zal worden op specifieke groepen. Het zal geen dikke nota worden, maar een visie waaruit acties 
kunnen volgen. De heer Blesgraaf verwacht dat behandeling in de raadsvergadering van 2 juli a.s. 
mogelijk zal zijn. 
 
5. Raadsinformatiebrief d.d. 20 februari 2009 inzake Brede school Ontwikkeling Bolnes in 
relatie tot WOP Bolnes 
 
De heer Blesgraaf deelt mee dat de evaluatie Brede school Slikkerveer in het college aan de orde is 
geweest. Het college beoordeelt deze pilot positief. Aan de hand van de evaluatie is een aantal 
beoordelingscriteria ontwikkeld, dat wil zeggen, meetpunten voor nieuwe initiatieven. De evaluatie zal 
vóór de zomervakantie naar de raad worden gestuurd. Ten aanzien van een Brede school in Bolnes 
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wordt op 21 april a.s. een bijeenkomst gehouden met o.a. de scholen, de kinderdagopvang en de 
bibliotheek. Doel is te komen tot een gezamenlijke intentieverklaring t.a.v. een Brede school in Bolnes. 
 
De heer Van Houcke brengt de huisvesting in Bolnes ter sprake en spreekt zijn zorg uit dat als na het 
WOP ook nog gewacht moet worden op het IHP er verdere vertraging ontstaat.  
 
De heer Blesgraaf merkt op dat niet het concept van de Brede school is geëvalueerd maar wat in 
Slikkerveer is gebeurd. Hij deelt de visie dat met een nieuw gebouw ruimtelijk inhoud gegeven kan 
worden aan het concept Brede school. Daar zitten echter wel financiële consequenties aan vast. Met 
nieuwbouw in Bolnes is geen rekening gehouden in het IHP. Daarnaast zijn er nog wensen van 
andere scholen. Hij ontkent dat gewacht wordt op het WOP. Het proces zal parallel lopen, maar de 
Brede school Bolnes zal wel een integraal onderdeel van het WOP worden. 
 
De heer Van Houcke merkt op dat men in Slikkerveer en Bolnes eind 2010 toch wel een nieuw 
gebouw zou willen. De heer Blesgraaf is op de hoogte van deze wens en is doordrongen van de 
spoed. 
 
Mevrouw Van Gink verzoekt of in dit proces ook de ontwikkeling van een Onderwijsvisie kan worden 
meegenomen. De heer Blesgraaf kan hierop op dit moment niet reageren. Op zijn vraag bevestigt 
mevrouw Van Gink dat alle ontwikkelingen niet op een dergelijk visie hoeven te wachten. Naar de 
mening van de heer Den Ouden heeft de raad hierover al een uitspraak gedaan en verwacht de raad 
dat een dergelijke visie in het volgende herziene IHP zal zijn opgenomen. 
 
Naar de mening van de heer Onderdelinden zit er gelukkig weer “beweging” in dit dossier. Hij 
verwacht dat de Brede school Bolnes ook zal zijn opgenomen in het in december te behandelen IHP. 
Hij benadrukt dat er naast gelden voor onderhoud ook geaccordeerde investeringen “op de plank” 
liggen. Hij spreekt zijn zorg uit dat het nog langer kan duren als na het IHP in december nog allerlei 
aanvullende raadsvoorstellen en –besluiten nodig zijn. De heer Blesgraaf benadrukt nogmaals dat er 
ook wensen van andere scholen zijn. Deze mogen naar zijn mening niet de dupe worden. Als de raad 
alle wensen zal willen inwilligen, dan zal er wel extra geld nodig zijn. 
 
De heer Blesgraag maakt na behandeling van dit agendapunt van de gelegenheid gebruik om mee te 
delen dat het college de SER bereid heeft gevonden om voor dit jaar de organisatie van de 
Avondvierdaagse over te nemen. Bij de commissie bestaat hiervoor veel waardering. 
 
6a. Stand van zaken samenwerking in BAR-verband 
 
Hierover verschijnt nog een brief van het college die voor de volgende vergadering zal worden 
geagendeerd. De burgemeester geeft kort enkele ontwikkelingen aan. Binnenkort is er overleg met de 
gedeputeerde om hem over de samenwerking in te lichten. De BAR-gemeenten gaan werken met een 
gezamenlijk auditteam. Doel is kennisdeling en kwaliteitsvergroting. De uitvoering van de quick-win- 
projecten ligt op schema. De drie structuurvisies zullen naast elkaar gelegd worden om te bezien of 
daaruit een gezamenlijke economische visie is te halen. Verdere gezamenlijke aandacht zal besteed 
worden aan schoolverlaters. Op het VZHG-congres van 17 april a.s. zal ook de BAR-samenwerking 
op de agenda staan.  
 
6b. Ambulancevervoer 
 
Bij brief van 19 maart jl. heeft de AmbulanceZorg Rotterdam-Rijnmond meegedeeld dat de 
maandelijkse overzichten met overschrijdingspercentages vervangen zullen worden door rapportages 
in een geheel vernieuwde opzet. De heer Van der Spoel vreest dat in deze opzet Ridderkerk buiten 
beeld zal raken. Hij dringt er bij de burgemeester op aan te blijven hameren op de aanrijtijden per 
gemeente. De burgemeester deelt de mening dat we niet kunnen sturen op gemiddelde tijden per 
standplaats. De cijfers voor Rijnmond zijn verbeterd en voor Ridderkerk zijn ze ook substantieel 
verbeterd. Ze voldoen naar haar mening echter nog niet. De burgemeester heeft verzocht om een 
analyse  te maken van de grote verschillen met name als het gaat om de gemeenten aan de randen 
van de regio. Dit verzoek wordt serieus opgepakt en de ambulancezorg wil daarover ook in gesprek 
met de raden. De heer Van der Spoel benadrukt dat in de brief de standplaats centraal wordt gesteld 
en dat is iets wat de raad van Ridderkerk niet wil. De heer Den Ouden ondersteunt dit. Hij vreest dat 
de nieuwe opzet een presentatie zal geven die mooier lijkt dan de feiten zijn. Hij geeft aan inzicht te 
willen blijven ontvangen over hetgeen niet klopt. Hij verzoekt de burgemeester zich hiervoor te willen 
blijven inzetten.  
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De burgemeester ervaart de opmerkingen uit de commissie als een steun aan haar optreden in het 
bestuur van de Veiligheidsregio. Op een vraag laat zij nog weten dat de regio inmiddels over twee 
extra ambulances beschikt. Voor de overige extra vijf moet de minister de financiële dekking nog 
vinden.  
 
7. 1e Wijziging begroting 2009 Veiligheidsregio 
 
De nieuwe verrekeningssystematiek heeft naar de mening van de burgemeester geen relatie met de  
voorliggende ontwerpbegroting. Dit onderwerp kan naar haar mening beter een andere keer aan de 
orde komen. De nieuwe systematiek zal overigens geen negatieve uitkomst hebben voor Ridderkerk. 
De nieuwe systematiek zal zijn opgenomen in de ontwerpbegroting 2010. De burgemeester zegt toe 
te zullen nagaan of voor de nieuwe systematiek een wijziging van de gemeenschappelijke regeling 
nodig is. 
 
Ten aanzien van de voorliggende wijziging merkt de burgemeester op dat een en ander het resultaat 
is van de uitkomsten van de Cao-onderhandelingen, die eerder niet bekend waren. In het dagelijks 
bestuur is uitvoerig over dit onderwerp gesproken. Een beroep doen op de reserve heeft het dagelijks 
bestuur niet wenselijk geacht. 
 
De commissie kan zich niet vinden in de voorliggende ontwerpreactie. Zij geeft als haar zienswijze niet 
met deze wijziging te kunnen instemmen. Benadrukt wordt dat de raad bij het Beleidsplan al heeft 
aangegeven dat de uitvoering daarvan binnen de begroting gerealiseerd zou moeten worden. Ook 
voor begrotingen van andere gemeenschappelijke regelingen wordt het vaste indexpercentage 
gehanteerd. Het kan niet zo zijn dat de gevolgen van de recessie aan de Veiligheidsregio voorbij 
gaan. De financiële ruimte zal elders in de begroting gevonden moeten worden. 
 
Daarnaast worden opmerkingen gemaakt over de onduidelijkheid en presentatie van de door de 
Veiligheidsregio aangeleverde stukken. 
 
In overleg met de heren Van der Spoel en Den Ouden, de burgemeester en de griffier zal de 
antwoordbrief worden aangepast en verzonden.  
 
8. Nota Verbonden Partijen 2009 
 
De reactietijd van zes weken voor het indienen van een zienswijze blijft de heer Van Houcke krap 
vinden. Hoewel dit de minimale wettelijke termijn is, kan de burgemeester deze reactie begrijpen. 
Binnen alle gemeenschappelijke regelingen doet dit probleem zich voor en wordt hier aandacht aan 
besteed.  
 
Als aanvulling en vervolmaking van de nota geeft de heer Van Houcke als suggestie per regeling toe 
te voegen een overzicht van de bevoegdhedenverdeling, afspraken en overeenkomsten. 
 
Naar aanleiding van een verzoek van de heer Los zegt de griffier toe als pilot de ontwerpbegrotingen 
en de ontwerpbegrotingswijzigingen in het vervolg op de gemeentelijke website te plaatsen. Dit zal 
gebeuren naast de verstrekking zoals voorgesteld in voorstel IV. 
Ontwerpbegrotingen/begrotingswijzigingen zullen niet in de raadsbundel of een aparte bundel worden 
opgenomen. 
 
Mevrouw Duman vraagt waarom is opgenomen dat het college “waar mogelijk” (meer) gebruik van de 
mogelijkheid zal maken om over majeure onderwerpen met de raadscommissie te overleggen. De 
burgemeester geeft aan dat dit geen onwil is, maar dat tempo en termijnen het voor het college 
moeilijk kunnen maken dit overleg te voeren. 
 
Advies: DEBAT 
 
9. Brief van benw, d.d. 20 februari 2009, met informatie over huisvesting Jongerenwerk in pand 
P.C. Hooftstraat nr. 4. 
 
De heer Van Houcke heeft gevraagd om agendering van dit voorstel. Hij constateert dat nu weer voor 
minimaal een jaar sprake is van uitstel. Dat rechtvaardigt naar zijn mening wel wat meer informatie 
dan nu in de brief is gegeven. Het indertijd aan de raad gedane voorstel gaf het beeld dat er al veel 
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voorbereidend werk was gedaan Dat blijkt nu anders te zijn. Hij vraagt zich af wat de raad ten aanzien 
van de financiën nog kan verwachten.  
 
Mevrouw Van den Berg geeft aan dat na het raadsbesluit over de definitieve vestiging discussie is 
ontstaan over de inrichting en dan met name de situering van activiteiten binnen het gebouw. Reden 
was dat deze situering zou kunnen leiden tot bezwaren van omwonenden vanwege mogelijke 
overlast. Nu deze indeling en daarmee de tekening definitief is, is ook de procedure voor de 
bouwvergunningaanvraag begonnen. In de tussentijd is echter wel overleg gevoerd over het 
podiumgebruik. Voor omwonenden is vorige week een bijeenkomst georganiseerd. Deze was naar de 
mening van de wethouder pas zinvol als de bouwvraag zou zijn ingediend. Omwonenden hebben 
begrip voor de keus van de gemeente, maar er bestaat wel ongerustheid en er is zorg. Dit heeft o.a. te 
maken met de relatie tot de St. Jorisstraat en de overlast die thans wordt ondervonden van 
bezoekende jongeren aan de Levensbron. Omwonenden hebben enkele suggesties tot verbetering 
gedaan die door de gemeente worden onderzocht. De omwonenden worden bij het vervolg betrokken. 
 
Voor de verbouw van het pand heeft de raad 6,5 ton beschikbaar gesteld. Daar zit volgens de 
wethouder alles in en daar gaat het voor gebeuren. Dat geldt niet voor de inrichting. Daarvoor is een 
werkbudget beschikbaar gesteld, maar er is meer voor nodig en het college komt hiervoor terug naar 
de raad. Daarbij zal worden  aangegeven wat nog nodig is en waarom welk deel naar de mening van 
het college voor rekening komt van de gemeente. Over de inrichting wordt nu nog verder 
gediscussieerd met gebruikers.  
 
Wethouder Van den Berg zal laten weten of de in de brief van benw genoemde procedure de 
procedure voor een projectbesluit is en of het college of de raad bevoegd is om ontheffing te verlenen. 
 
10. Verordening Maatschappelijke Participatie Ridderkerk 2009 
 
Wethouder Van den Berg geeft aan dat in artikel 6 van de verordening de genoemde € 200,- gewijzigd 
moet worden in € 175,-. De voorgestelde verhoging geldt alleen t.a.v. kinderen. Verbetering van het 
bereiken van de doelgroep is lopend beleid. Gebruik wordt o.a. gemaakt van De Combinatie, de 
Nieuwsbrief en afspraken zijn o.a. gemaakt met de SRS. 
 
De wethouder zegt toe vóór de raadsvergadering duidelijkheid te geven over de kosten van de 
Rotterdampas.  
 
In de voorbereiding is het Klantenplatform gelijktijdig opgetrokken. Aangezien het voorstel de 
instemming van het Klantenplatform had, lieten andere platforms weten geen reden meer te hebben 
een advies uit te brengen. 
 
Advies: ter vaststelling 
 
11. Raadsinformatiebrief omtrent ontwikkelingen rond jeugdzorg, d.d. 18 maart 2009, en motie 
2008-96 inzake tijdelijke opvang 
 
Wethouder Van den Berg gaat na of het goede Uitvoeringsprogramma jeugdzorg stadsregio 
Rotterdam is overgelegd.  
 
Met het systeem voor het elektronisch Kinddossier is in Rotterdam gestart. Het gebruikte systeem 
KIDOS wordt uitgerold over de regio. De financiële consequenties daarvan komen binnenkort naar de 
raad. Stadsregionaal wordt nagedacht over het uitplaatsen van de jeugdgezondheidszorg naar een 
nieuwe uitvoeringsorganisatie. De jeugdgezondheidszorg wordt momenteel door 2 organisaties 
uitgevoerd: de thuiszorgorganisaties (0-4 jaar) en de GGD (4-19 jaar).  
Ten aanzien van de financiering van de wachtlijsten van de jeugdzorg hebben de minister en de 
stadsregio’s overeenstemming bereikt.  
.  
De wethouder laat weten dat 4 Ridderkerkse kinderen elders in residentiële plaatsen in de 
crisisopvang zitten. Er is haar momenteel geen wachtlijst bekend. De Stadsregio zal geen nieuwe 
crisisopvangplaatsen meer creëren. Het van het rijk ontvangen geld wordt stadsregionaal ingezet voor 
o.a. meer pleegzorg. De wethouder gaat met Woonvisie in gesprek over het creëren van bijvoorbeeld 
een voorziening voor professionele pleegzorg. Het kan echter niet zo zijn dat deze alleen open kan 
staan voor Ridderkerkers.  
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Gelet op de gegeven informatie adviseert de commissie de raad motie 2008-96 als afgedaan te 
beschouwen. 
 
12. Rondvraag 
 
Naar aanleiding van een verzoek zal voor de volgende vergadering het beleid ten aanzien van het 
vlaggen van het gemeentehuis worden geagendeerd. 
 
De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering rond 22.45 uur. 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van 14 mei 2009, 
De griffier,     de voorzitter, 
 
 
 
 

LIJST VAN TOEZEGGINGEN COMMISSIE SAMEN LEVEN 
Bijgewerkt t/m 8 april 2009 

 
Nr. Datum  Onderwerp Toezegging Uitvoeren 

door 
Streefdatum 
behandeling 

1. 22-05-08 BAR-
samenwerking 

Over de businesscase ict-omgeving volgt 
nadere schriftelijke informatie 
 

Hermans  

2. 11-12-08 Evaluatie 
aanbesteding 
huishoudelijke hulp 
 

Het bestek zal voor de raad ter inzage 
worden gelegd. 
 

V.d. Berg  

3. 19-06-08 
 
 
 
08-04-09 

Begroting VRR De raad ontvangt eind 2008 de concrete 
vertaling van de invoering van 
Community Safety. 
 
Wordt onderdeel van dit jaar door VRR 
op te stellen Beleidslijn “Veiligheid 
voorop” 
 

Hermans  

4. 13-11-08 
08-04-09 

BAR-
samenwerking 

De brief van de raad van Albrandswaard 
d.d. 2-2-09 is tevens reactie college. Een 
ontwerpreactie hierop wordt aan de raad 
voorgelegd. 
 

Hermans Vóór de 
zomer 

5. 13-11-08 Handhavings- 
jaarverslag 05-07 

- In het volgende verslag zal 
worden ingegaan op de 
“schotten” tussen de 
rechtsgebieden 

- Bezien wordt of geobjectiveerde 
gegevens over de 
gedoogstrategie in het volgende 
verslag kunnen worden 
opgenomen 

- De jaarlijkse 
uitvoeringsprogramma’s worden 
ter inzage gelegd. 

Hermans 
 
 
 
Hermans 
 
 
 
 
Hermans 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. 13-11-08 Postbehandeling Periodiek zal de commissie weer een 
overzicht ontvangen van de 
postafdoening.  
 

Hermans Vóór 18 dec 

7. 12-03-09 Fusie Dynamiek Bezien wordt of de raad omtrent de fusie 
eerst een principe-uitspraak zal worden 
gevraagd. 

Blesgraaf  
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8. 08-04-09 1e Begrotings- 

wijziging VRR 
Nagegaan wordt of voor een andere 
verrekeningssystematiek wijziging van de 
gemeenschappelijke regeling nodig is. 
 

Hermans  

9. 08-04-09 P.C. Hoofstraat Nagegaan wordt of een projectbesluit 
o.g.v. de Wro nodig is. 
 

V.d.Berg  

10. 08-04-09 Verord. maat- 
schappelijke  
participatie 

Informatie wordt gegeven over de kosten 
Rotterdampas 

V.d.Berg Vóór 23 april 

11. 08-04-09 Ontwikkelingen  
Jeugdzorg 

Nagegaan wordt of het goede 
Uitvoeringsprogramma Stadsregio is 
verstrekt. 
 

V.d. Berg  

 
 

LIJST MET ACTIE EN AANDACHTSPUNTEN 
 

1. 15-01-09 Oefening 
Waterproef 

Wordt geagendeerd nadat landelijke 
conclusies over oefening bekend zijn. 
 

Hermans  

2. 15-01-09 Indicatiestelling en 
werkwijze De 
Wijzerplaats 

Terugkoppeling n.a.v. raadsbesluit t.a.v. 
motie huisbezoek en indicatiestelling 
(2008-211) 
 

Vrz, griffier Vóór de 
zomer 
agenderen 

3. 12-02-09 Brede school Op verzoek van mw. Van Gink 
agenderen voor een volgende keer 
 

Vrz. griffier Een volgende 
vergadering 

 
 
 
 

GEMAAKTE AFSPRAKEN TER HERINNERING 
 

Nr. Datum  Onderwerp Toezegging Uitvoeren 
door 

Streefdatum 
behandeling 

1. 6-10-05 Rijtijden 
ambulances 

Na ontvangst worden de rapportages 
t.k.n. naar de commissieleden gestuurd. 

Hermans continu 

2. 19-06-08 Ontwerpbegroting 
2009 

T.a.v. kostendekkendheid rioolrechten 
wordt vermeld dat deze hoger is dan 
100% en wordt motivering aangegeven. 
 

Hermans  

3. 19-06-08 2e PM Bij de “Trends en knelpunten” in de 
diverse penc-instrumenten zal zichtbaar 
worden gemaakt welke afwijkend zijn van 
degene die vermeld stonden in de 
begroting. 
 

Hermans  

4. 08-04-09 Nota Verbonden 
partijen 

De griffie plaats ontvangen 
ontwerpbegrotingen (en wijzigingen) 
gem. regelingen op de gemeentelijke 
website 
 

griffier direct 

 
 
 
 
 


